



Open Audition for Dancers & Artists

Description: The Manhattan-based DANCE CHINA NY, the resident touring company at the New York Chinese Cultural Center, was founded in 1973 in New York City's Chinatown. DANCE CHINA NY's dancers include internationally-renowned artists from performance stages and academies throughout mainland China, Taiwan and the U.S. WE ARE CURRENTLY LOOKING for professionally trained male and female dancers with a preference but not limited to Chinese classical and folk dance. The performances include assembly performances in schools, cultural and art institutions, as well as special projects for large-scale public events during AAPI Heritage Month, Mid-Autumn Festival, and Lunar New Year.

Details:

- Contracts run one year (exact dates TBD)
- Local/ NY tri-state area performance and teaching opportunities
- Rehearsal schedule: 2-3 days per week, 3 hours per day from August leading up to December

Please submit the following:

- Headshot & Dance Photos
- Resume, with references
- Link to Dance Reel

Application deadline is 04/30/2022

Email Materials to info@nychineseculturalcenter.org

An in-person audition is by appointment only in NYC

Company Info

The Manhattan-based DANCE CHINA NY is in residence at the New York Chinese Cultural Center, founded in 1973 in New York's Chinatown. DANCE CHINA NY's dancers include internationally-renowned artists from performance stages and academies throughout mainland China, Taiwan and the U.S. Performing a vast and dynamic range of Chinese dance and Peking Opera styles, DANCE CHINA NY transports audiences to a world of colorful myths, historical drama, and timeless beauty. DANCE CHINA NY's repertoire of traditional and contemporary folk and classical dances weaves a vibrant vision of China's ancient indigenous folk cultures across varied terrains of time and region - legend and reality. They evoke the haunting beauty and melancholy of imperial courtesans, recreate the rousing carnival rhythms of a harvest festival, and conjure up the dramatic beating of drums and clashing of swords on a distant battlefield. Noted for pieces with powerful grace and contained elegance, DANCE CHINA NY performs regularly throughout the United States for audiences of all ages. DANCE CHINA NY has toured to hundreds of cities across 23 states, bringing the movements and rhythms of China to communities large and small. Each year, DANCE CHINA NY performs at over 500 events and reaches an audience of over 700,000 people.

137 Henry Street, 4th Floor, New York, NY 10002 • PH 212.334.3764 • FAX 212.334.3764
• www.nychineseculturalcenter.org



总部位于曼哈顿的 DANCE CHINA NY 是纽约中国文化中心的常驻巡演舞团，于 1973 年在纽约市的唐人街成立。DANCE CHINA NY 的舞者包括来自中国大陆、台湾和美国的表演舞台和学院的国际知名艺术家。我们目前正在寻找受过专业训练的男舞者和女舞者，偏好中国舞但不限于中国古典舞和民族舞。演出内容包括在公立学校、文化艺术机构定期举行的艺术教育集会演出，以及在亚裔传统月、中秋节和农历新年期间的大型公共活动的特别项目。

细节：

- 合同为期一年（具体日期待定）
- 本地/纽约三州地区的表演和教学机会
- 排练时间表：每周 2-3 天，从 8 月到 12 月每天 3 小时
- 工资：根据经验而定

请提交以下内容：

- 头像照片&舞蹈照片
- 简历&参考资料
- 舞蹈视频的链接

申请截止日期为 2022年4月30日

通过电子邮件材料发送 info@nychineseculturalcenter.org

现场试镜只能在纽约预约

舞团信息

总部位于曼哈顿的 DANCE CHINA NY 位于纽约新苗中心，该中心于 1973 年在纽约唐人街成立。DANCE CHINA NY 的舞者包括来自中国大陆、台湾和美国的表演舞台和学院的国际知名艺术家。DANCE CHINA NY 表演种类繁多、充满活力的中国舞蹈和京剧风格，将观众带入一个色彩缤纷的神话、历史剧的世界，和永恒的美丽。DANCE CHINA NY 的传统和当代民间和古典舞蹈剧目编织了中国古代土著民俗文化的生动视野，跨越了不同的时间和地域——传说和现实。并让人想起遥远战场上戏剧性的鼓声和剑声相撞。DANCE CHINA NY 以优美优雅的作品著称，定期在美国各地为各个年龄段的观众演出。DANCE CHINA NY 已在 23 个州的数百个城市巡回演出，将中国的运动和节奏带入大大小小的社区。每年，DANCE CHINA NY 在超过 500 场活动中演出，观众人数超过 700,000 人。